
Referat af bestyrelsesmøde.

Dato: 22. juni 2021

Sted: Sønderlunden nr. 1

Deltagere:  

Carsten Christensen (CC) Ernst Antonsen (EA) Frank Andreasen (FA)

Flemming Gerson (FG) Frank Rask-Jendresen (FJ) Peter Petersen (PP)

DAGSORDEN

1. Godkendelse af forrige referat.
2. Status på økonomi.
3. Siden sidst.
4. Nye emner.
5. Indkomne mails.
6. Eventuelt.
7. Næste møde.

Ad1. Godkendt uden bemærkninger.

Ad2. Intet nyt.

Ad3. Intet nyt.

Ad4. Forslag fra generalforsamlingen blev drøftet. Det blev aftalt, at der skulle indhentes tilbud til næste 
bestyrelsesmøde.

I skoven er der hængt en gynge op. Bestyrelsen opfordrer til, at den bliver fjernet af den person som har hængt den 
op. Grundejerforeningen vil ikke påtage sig ansvaret for gyngen.

Ad5. Ingen indkomne mails.

Ad6. Hjertestarter blev igen drøftet af bestyrelsen, da det er meget oppe i tiden. Placering, pris og evt. donation 
undersøges til næste møde.

For god ordens skyld, skal det nævnes, at da generalforsamlingen var ved at være slut, og alle begyndte at rejse sig, 
fik den afgående bestyrelse et gavekort, for deres store arbejde gennem mange år.

Bestyrelsen har besluttet, at fremover når der kommer nye tilflyttere til området, vil de blive budt velkommen af et 
par stykker fra bestyrelsen – dette for at sætte ansigt på.

Ventelisten til boliger i området skal ajourføres 1 gang årligt – FG tager opgaven.

Status på området ved Autocentralen. FG kontakter kommunen først i september.

Forskønnelsesdag er fastsat til søndag d. 26. september – så sæt kryds i kalenderen.                                            
Nærmere information følger.

Obs – for at undgå misforståelser, skal henvendelser til bestyrelsen ske på mail til bestyrelsen@soenderlunden.dk

Ad7. Tirsdag d. 7. september kl. 19,00 på Sønderlunden 47.

Ref.: FA.

mailto:bestyrelsen@soenderlunden.dk

